
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - СЕВЛИЕВО

ПРОТОКОЛ

№5

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИЯ СЪВЕТ - СЕВЛИЕВО, ПРОВЕДЕНО НА 22 ФЕВРУАРИ
2024 ГОДИНА ОТ 17.30 ЧАСА В ЗАСЕД АТЕЛНАТА ЗАЛА НА ОБЩИНА СЕВЛИЕВО

Днес, 22 ФЕВРУАРИ 2024 год. от 17.30 часа в зала 300 на община Севлиево се проведе 
заседание на Общинския съвет - Севлиево. На заседанието присъстваха 29 общински съветника.

Присъстваха още:
1. д-р Иван Иванов - кмет на община Севлиево
2. Невена Тодорова - зам.кмет на община Севлиево
3. Ердоан Узунов - зам.кмет на община Севлиево
4. Румяна Дъчева - секретар на община Севлиево

В залата присъстваха и представители на медиите.

Заседанието бе открито и ръководено от д-р Явор Памукчиев - Председател на Общинския 
съвет - Севлиево.

ОБСЪЖДАНЕ НА ДНЕВНИЯ РЕД:

Тъй като не се направиха предложения по дневния ред, Председателят на Общинския съвет 
д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват по процедура за прекратяване на 
разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да 
гласуват предложения дневен ред

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

След проведеното гласуване Общинския съвет прие следния

ДНЕВЕН РЕД:

1. Обсъждане на решение № 077 от 30.01.2024 г. на Общински съвет - Севлиево 
/върнато за ново обсъждане, съгласно заповед № РД-02-03-24 от 07.02.2024 г. на 
Областен управител на област Габрово/

ПО ТОЧКА 1.

ТОДОР ГАНЧЕВ - Зам.Председател на Общински съвет, Председател на групата общински 
съветници от ЗЕМЕДЕЛСКИ НАРОДЕН СЪЮЗ

Решение № 077 на Общински съвет - Севлиево от 30.01.2024 г., засаещо заплатите на 
общинските съветници, председателя и зам.председателите, както и председателите на комисии 
беше върнато от Областния управител на област Габрово. Дали това е правилно или не, единствено
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може да реши съда. Но според мене, понеже се касае за заплати и финансови средства, затова 
смятам, че не е нужно да стигаме до там и аз като съвносител на решението, предното, кожето е 
върнато искам да направя едно предложение.

Преди години общинските съветници, тука само мисля, че г-н Памукчиев, като гледам 
всичките, само той е, ако си спомня, ние работихме без заплати и бяхме много по ентусиазирани от 
сега. Докато ние работихме без заплати, друг наш съгражданин Богомил Петков правеше пари за 
сметка на общината, а днеска прави пари за сметка на държавата. Като член на Надзорния съвет на 
„ВиК“ Холдинга годишната му заплата е малко под 200 хил.лв.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
По същество, ако обичате.

ТОДОР ГАНЧЕВ - Зам.Председател на Общински съвет, Председател на групата общински 
съветници от ЗЕМЕДЕЛСКИ НАРОДЕН СЪЮЗ

Всичко това е във връзка с това, което ще кажа. Защото навсякъде този човек коментира, че 
зам.председателят е една измислена служба за пари. Аз тука с тия цифри Ви доказвам, че неговата 
служба като надзорник във „ВиК“ Холдинга е измислена за пари.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Г-н Ганчев, по същество, ако обичате по т. 1 да говорите. Може да говорите за Председателя, 

за Зам.председателя, за общинските съветници и всички неща, които касаят т.1.

ТОДОР ГАНЧЕВ - Зам.Председател на Общински съвет, Председател на групата общински 
съветници от ЗЕМЕДЕЛСКИ НАРОДЕН СЪЮЗ

Виждам, че ги боли колегите, ама от групата на Богомил Петков, особено когато всичко това 
е истина. И някой от групата даже ходиха по радиата с колко ще ощетим общината.

Вие всички сте получили предложението, което съм направил, изчели сте го. Аз ще прочета 
само решението за протокола.

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Ако може по-бързо, защото имате минута и 37 секунди

ТОДОР ГАНЧЕВ - Зам.Председател на Общински съвет, Председател на групата общински 
съветници от ЗЕМЕДЕЛСКИ НАРОДЕН СЪЮЗ

На основание чл. 21, ал. 3 и чл. 45, ал. 9 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, Общински съвет - Севлиево ИЗМЕНЯ свое Решение № 077/30.01.2024 г. в частта 
върната за ново обсъждане от Областния управител на област Габрово със Заповед № РД-02-03- 
24/07.02.2024 г., както следва:

1. ИЗМЕНЯ ал. 2 на чл. 18 от Правилник за организацията и дейността на 
Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация в 
община Севлиево, като след изменението разпоредбата придобива следния вид: „Общинският 
съвет определя продължителност на работното време на Председателя на общинския съвет през 
мандат 2023-2027г. при условията на намалено работно време от четири часов работен ден. 
Размерът на възнаграждението на председателя на Общинския съвет за един месец при четири 
часово работно време е четиридесет и пет на сто от възнаграждението на Кмета на Община 
Севлиево. “

Д-Р ЯВОР ПАМУКЧИЕВ - Председател на Общински съвет - Севлиево
Ще Ви помоля по-накратко, защото Ви изтича времето.

ТОДОР ГАНЧЕВ - Зам.Председател на Общински съвет, Председател на групата общински 
съветници от ЗЕМЕДЕЛСКИ НАРОДЕН СЪЮЗ

2. ОТМЕНЯ ал. 3 на чл. 18 от Правилник за организацията и дейността на Общинския 
съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация в община 
Севлиево, който гласи: „Възнаграждението на заместник-председател на Общинския съвет за 
един месец е в размер на 1,8 пъти минималната работна заплата определена за страната. “
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3. ИЗМЕНЯ ал. 3 на чл. 22 от Правилник за организацията и дейността на Общинския 
съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация в община 
Севлиево, като след изменението разпоредбата придобива следния вид: „Възнаграждението на 
общинския съветник за един месец е в размер на минималната работна заплата, определена за 
страната, но не повече от 70 на сто от средната брутна работна заплата на общинската 
администрация за съответния месец. “

4. ОТМЕНЯ предл. второ от ал. 3 на чл. 22 от Правилник за организацията и дейността 
на Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация 
в община Севлиево, който гласи: „В случай, че общинският съветник е председател на постоянна 
комисия, към възнаграждението му се изплащат и допълнителни 50 лева на месец. “

МИХАИЛ ЙОНКОВ -Председател на групата общински съветници от ПП-ДБ
Направи ми впечатление, че Заместник Председателят на ОбС нарушава Правилника за 

организацията и дейността на Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с 
общинската администрация в община Севлиево, като говори на теми, които не касаят дневния ред и 
по никакъв начин не беше възпрепядстван на първо място. На второ място си позволи да просрочи 
доста нужното време, за което на предишни заседания виждам наши колеги бяха прекъсвани. Явно 
да него Правилника и някои точки не важат. Така, подхвърлянията, които се случват в залата не 
прилича на това място, кой на кого и т.н. Ние сме група на ПП-ДБ и така са ни избрали севлиевските 
граждани. Вие Вашите интерпретации да Ви помоля, ако обичате да си ги правите извън тази зала, 
защото не прилича на тона, на който сме се събрали тук. Севлиево ни гледа, хората ни гледат, да се 
подхвърлят такива някакви инсинуации и т.н., кой на кого и как. Има си начини други, на които 
може да го кажете, това е на първо място. На второ място, за да не се стига до такива ситуации, нека 
да си изпилваме добре нещата и да не се налага Областният управител да ни ги връща с доста 
неточности в решението на ОбС. Срещу това решение сме гласували единствено нашата група, 3-ма 
човека от нашата група, всички други почти се обединиха около него. Смятам, че когато правим 
нещо, трябва да е законно и да не влизаме в такива каламбури, в които се опитахте тука да ни 
вкарате. И за мен не е етично това, което го направихте. И пак казвам, не е редно да не се спазва от 
Зам.Председателя Правилника на ОбС.

ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Председател на групата общински съветници от ДПС, 
Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм”

Ние от групата на ДПС ще подкрепим така направеното предложение от Зам.Председателя на 
ОбС. Част от исканията на колегата Йонков ще ги удовлетворим, като отменим заплатата на 
зам.председателите, обаче ще се придържаме заплатата на общинските съветници да е една 
минимална заплата, а не 70 %. Защото ей-тази заигравка и ей-тия каламбури, както се изрази той, 
можеше да вкарат общината в разход от 40 хил.лв. на година, които с желанието на общинските 
съветници от ПП-ДБ да си увеличат заплатите, можеше да ощетят гражданите с 40 хил.лв.

ДИМИТЪР ТОНЕВ - общински съветник от ПП-ДБ
/реплика на Исмаил Хаджихасан/ Не мога да приема предложението за формиране на 

нашата заплата в размер на една минимална работна заплата, защото това ев противовест със 
ЗМСМА, където много точно е регламентирано, че нашите заплати не могат да надвишават 70 % от 
средната работна заплата на общинската администрация. Считам, че предложението е съвсем 
противозаконно и не би следвало да го обсъждаме въобще.

МИХАИЛ ЙОНКОВ -Председател на групата общински съветници от ПП-ДБ
/реплика на Исмаил Хаджихасан/ Моето желание, не знам защо така го преценихте г-н 

Хаджихасан го казвате, това не е толкова важно, но да Ви помоля да извадите цифрите, с които ще 
ощетим общината, като спазим закона и ще ощетим общината с 40 хил.лв. Може ли точно с цифри 
да го цитирате тука пред всички, средната заплата в общината е толкова, ОбС получава толкова, ако 
минем ва минимална заплата, която е вдигната толкова. Колко е средната заплата на общината и да 
го кажете с цифри. Защото това, което казвате, по мои скромни изчисления не отговаря ан истината 
и с никакви 40 хил.лв. няма да ощетим общината, точно обратното, разходите щяха да бъдат повече, 
ако ние сме с една минимална заплата. Ако може оборете ме с цифри, така говорене, просто за мен е 
несериозно.
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ИСМАИЛ ХАДЖИХАСАН - Председател на групата общински съветници от ДПС, 
Председател на ПК „Младежки дейности, спорт и туризъм”

/дуплика на Димитър Тонев/ Някой от Вас направили си труда да поиска от общинската 
администрация колко е средната брутна заплата на администрацията. Направи ли си някой изобщо 
труда? Само ще Ви кажа, че 70% от средната бретна заплата за общинската администрация са повече 
от 933 лв. Почнахме да говорим ей тука цифри, а никой от Вас не си е направил труда.

Като съм взел думата, ще отговоря и на г-н Йонков. Средната брутна заплата за общинската 
администрация е 1600 лв. 70% са 1120 лв. и като пресметнете 28 общински съветника, разликата 
между 933 и 1120. Аз много пъти съм казвал, че математиката е точна наука, но явно не Ви е силна 
страна.

Тъй като не се направиха други изказвания д-р Явор Памукчиев прикани общинските 
съветници да гласуват по процедура за прекратяване на разискванията.

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД.” - няма

д-р Явор Памукчиев прикани общинските съветници да гласуват предложението за решение

“ЗА” - 28 “ПРОТИВ” - няма “ВЪЗД. ” - няма

Име, презиме и фамилия гласувал
АТАНАС ПЛАМЕНОВ АТАНАСОВ „ЗА”
ТАЛИН ЯНКОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ГЕОРГИ ДИМИТРОВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ДЕЛЯН ИВАНОВ ИГНАТОВ „ЗА”
ДИМИТЪР ПЕНЧЕВ ТОНЕВ „ЗА”
ЗДРАВКА НИКОЛОВА ЛАЛЕВА „ЗА”
ИЛИЯНА ДЯНКОВА НИКОЛОВА-ИВАНОВА „ЗА”
ИСМАИЛ КЯЗИМ ХАДЖИХАСАН „ЗА”
ЙОРДАН ВАЛЕРИЕВ АНДРЕЕВ „ЗА”
МАРИЯН НАНКОВ ТРИФОНОВ „ЗА”
МЕХМЕД МУСТАФОВ МЕХМЕДОВ „ЗА”
МИТЬО ДИМИТРОВ МИТЕВ „ЗА”
МИХАИЛ ХРИСТОВ ЙОНКОВ „ЗА”
НЕДКО ЗЛАТЕВ ГЕОРГИЕВ „ЗА”
ПАВЛИН КРАСИМИРОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
СВЕТЛАНА ИВАНОВА ГЕОРГИЕВА „ЗА”
СОНЯ ВАСИЛЕВА ГЪРКОВА „ЗА”
СТАНИМИР КОСЕВ СТОЙЧЕВ „ЗА”
СЮЗАН МЕСРУ САДЪКОВА-ТОМЕВА „ЗА”
ТОДОР СТОЯНОВ ГАНЧЕВ „ЗА”
ТОМЧО КРАСИМИРОВ БЕШЕВ „ЗА”
ТРИФОН ГАТЕВ ТРИФОНОВ „ЗА”
ХРИСТО БОЙКОВ БОТЕВ „ЗА”
ХРИСТО НИКОЛОВ ХРИСТОВ „ЗА”
ХРИСТОФОР СТОЙНОВ ТОДОРОВ „ЗА”
ЦВЕТЕЛИНА КОЛЕВА КОЛЕВА „ЗА”
ЮСЕИН ХАСАНОВ ВЕЙСЕЛОВ „ЗА”
ЯВОР КЪНЧЕВ ПАМУКЧИЕВ „ЗА”

РЕШЕНИЕ №079
На основание чл. 21, ал. 3 и чл. 45, ал. 9 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общински съвет - Севлиево ИЗМЕНЯ свое Решение № 077/30.01.2024 г. в частта 
върната за ново обсъждане от Областния управител на област Габрово със Заповед № РД-02-03- 
24/07.02.2024 г., както следва:
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1. ИЗМЕНЯ ал. 2 на чл. 18 от Правилник за организацията и дейността на Общинския 
съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация в община 
Севлиево, като след изменението разпоредбата придобива следния вид: ,, Общинският съвет 
определя продължителност на работното време на Председателя на общинския съвет през 
мандат 2023-2027г. при условията на намалено работно време от четири часов работен ден. 
Размерът на възнаграждението на председателя на Общинския съвет за един месец при четири 
часово работно време е четиридесет и пет на сто от възнаграждението на Кмета на Община 
Севлиево. “

2. ОТМЕНЯ ал. 3 на чл. 18 от Правилник за организацията и дейността на Общинския 
съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация в община 
Севлиево, който гласи: „Възнаграждението на заместник-председател на Общинския съвет за 
един месец е в размер на 1,8 пъти минималната работна заплата определена за страната. “

3. ИЗМЕНЯ ал. 3 на чл. 22 от Правилник за организацията и дейността на Общинския 
съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация в община 
Севлиево, като след изменението разпоредбата придобива следния вид: „Възнаграждението на 
общинския съветник за един месец е в размер на минималната работна заплата, определена за 
страната, но не повече от 70 на сто от средната брутна работна заплата на общинската 
администрация за съответния месец. “

4. ОТМЕНЯ предл. второ от ал. 3 на чл. 22 от Правилник за организацията и дейността 
на Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинската администрация 
в община Севлиево, който гласи: „ В случай, че общинският съветник е председател на постоянна 
комисия, към възнаграждението му се изплащат и допълнителни 50 лева на месец. “

След изчерпване на дневния ред Председателят на Общинския съвет д-р Явор Памукчиев 
закри заседанието в 18.00 часа

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - СЕВЛИЕВО ^06- 
ПРЕДСЕДАТЕЛ:

/ Д-Р ЯВОР ПА КЧИЕВ/

Водил протокола: 
Мл.експерт ,.О6С

Р.Димова /
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